



The Insurance People

Votre courtier en assurance

January 1, 2005

1 janvier 2005

Alliance acquires Brimsacle & Raill and Assurance Godin

Alliance Assurance Holding Inc. is pleased to announce the acquisition of the above companies, as of January 1st, 2005.

Located in Dalhousie, Campbellton and Petit Rocher, the Brimsacle & Raill group of companies are operated by Daniel Raill, Linda Letarte and Denis Godin. B&R has been in operation since 1961 and has earned a solid reputation within the insurance community. In addition, they have positioned themselves as the major Broker force in their respective trading area.

Advantage Financing has been in operation since 1997 and under common ownership by Alliance and Brimsacle and Rail. Advantage Financing finances their own client's premiums as well as other brokers in NB, Ontario and Manitoba.

The members of Alliance wish to welcome Daniel, Linda, Denis and their entire office team to Alliance. With 50 years of combined experience in the insurance industry and extensive community involvement, Daniel, Linda & Denis and their team will make a great addition to Alliance.

This acquisition will allow Alliance Assurance Inc. to have greater visibility across New Brunswick, assure a complete distribution of its group, personal and commercial group products and provide quality service to our current and future clientele.

Alliance Assurance has developed a structure to aggressively grow the business in a planned approach using state of the art technology. This structure is supported by a strong team with individuals dedicated to technology, marketing, underwriting and employee formation. This is further exploited by the franchise agreements of which Brimsacle and Rail participated.

Information:

Patrick J. Durepos

B. Comm, Président - Alliance Assurance Inc.

Grand Falls, NB

Tel: (506) 473-9222

Email: patrick@alliance-assurance.com

Alliance acquiere Brimsacle & Raill and Assurance Godin

Le président de Alliance Assurance Holding Inc. est heureux d'annoncer l'acquisition des compagnies mentionnées en rubrique, et ce, à compter du 1er janvier 2005.

Situé à Dalhousie, Campbellton et Petit Rocher, le regroupement de compagnies Brimsacle & Raill est opéré par Daniel Raill, Linda Letarte et Denis Godin. Fondé en 1961, B&R est bien connu du monde de l'assurance et profite d'une excellente réputation. De plus, au cours des années, ils sont devenus des joueurs clés dans leurs domaines commerciaux respectifs.

Advantage Financing en opération depuis 1977 est la propriété commune d'Alliance et de Brimsacle & Raill. Advantage Financing finance les primes de ses propres clients de même que de courtiers du Nouveau-Brunswick, de l'Ontario et du Manitoba.

Tout le personnel d'Alliance souhaite la bienvenue à Daniel, Linda et Denis ainsi qu'à leur équipe. Combinant une quarantaine d'années d'expérience dans l'industrie de l'assurance et toujours très impliqués socialement, nul doute que Daniel, Linda, Denis et leur personnel seront un ajout précieux au groupe Alliance.

Cette acquisition donne à Alliance Assurance Inc. une plus grande présence au Nouveau-Brunswick et assure une meilleure représentation pour les produits personnels et commerciaux tout en offrant un service de qualité à ses clients actuels et futurs.

Alliance Assurance a développé une corporation qui, de façon agressive et planifiée, veut grandir en affaires en s'appuyant sur des technologies de fine pointe. La compagnie est supportée par une équipe solide composée d'individus possédant des compétences uniques dans des domaines tels que l'informatique, le marketing, la souscription et la formation. En outre, la croissance d'Alliance est soutenue par les ententes de franchise auxquelles participaient Brimsacle & Raill.